
Merknader til møtereferat fra fjellstyremøte 28/10-2019. 

 

 
Sak 19/19. Orienteringer. 

 

Siste avsnitt fra sekretær Hans Tettli sitt forslag til møtereferat:  

Leif Jåma tok opp at det var sluppet laushund på jaktfeltet i Grønlia, og at denne har jaget rein. Dette 

må stoppes, og det er gjort. Det nye styret tar opp om det skal være lov å slippe laushund i Grønnlia 

for seinere år. 

 

Her gir Hans Tettli ufullstendige opplysninger om sakens gang i møtet. Han unnlater å skrive at han 

hadde gitt elgjaktlaget i Grønlia tillatelse til å bruke løshund i jakta, på tross av at det i forbindelse 

med opprettelsen av jaktfelt Grønlia ble fattet følgende vedtak av styret 29/3-2017. Vedtaket her 

gjengitt i sin helhet: 

Sak 6/17. Oppretting av nytt jaktfelt ved Grønnlia 
Vedtak: Det lyses ut 1 stk voksen elg til fast pris på kr 10.000,- Jakttid 14 dager fra 25/9. Vi stiller våre 
hytter til disp, mot vanlig leiepris. Det er ikke tillat med løshund. 
 
Det er heller ikke korrekt at styret fattet vedtak om: Det nye styret tar opp om det skal være lov å 

slippe laushund i Grønnlia for seinere år. 

 

 

Sak 22/19. Gjeterhytte ved Straumsetern. 

 

Siste avsnitt fra Hans Tettli sitt forslag til møtereferat:  

I møtet:  
Leif Jåma la frem saken for reindriftsnæringa. Han opplyste at Arvid Jåma overtok gjeterbua etter 

Ingvald Jåma, og at Arvid overfører gjeterbua til Tom Jåma, og at saken om fritidsbolig stoppes. 

 

Jeg opplyste styret følgende: Det er mulig at Arvid Jåma overfører gjeterhytta til Tom Mathias Jåma, 

da det kan være naturlig fordi Tom Mathias har overtatt driftsenheten til Arvid. 

 

 

I styremøte etterspurte jeg møtereferat på: sak 14/19, Fjellstyret som arbeidsgiver opp mot de 

ansatte. I denne saken er det fortsatt ikke blitt forevist noe referat.  

 

 

22.jan 2020  

Styremedlem Leif Arne Jåma.  

 

 

 

 

 

 

 



 


